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KOTA KI'`ABALU: KonKre% Ke%atuan 
Pekerja-Pekerja Dalam Perkhidmatan 
Awani t ('uepacxl herharap elaun H ila} ah 
bagi pcnjawat awam di Sabah dikaji scm- 
ula apahila kali terakhir kenaikan dibuat 
15 tahun lalu. 

I'rcmdcn ('ucpac%. Datuk Omar Osman 
hcrkata. pcrkara itu pcrlu dikaji scmula her- 
dasarkan kos sar. t hidup mcningkat dan ke- 
naikan hchcrapa harga harang kcpcrluan di 
negeri ini. 

Katar»a. kali tcrakhir kcnaikan claun 
wilayah yang dihuat pada 15 tahun lalu iaitu 
sebanyak 14 hingga 24 pcratus daripada gaji 
pokok. 

"('urhais hrrharah rlaun ýxilaýah hari 
pcnjawat. awam di Sabah akan mcningkat 
antara lima hingga 10 peratus daripada skim 
gaji sekarang. sekali gus dapat membantu 
mcringankan bebanan kewangan. " katanya. 

Bcliau berkata demikian pada sidang me- 
dia sclepas mengadakan taklimat kepada ka- 
kitangan Uni%crsiti Malaysia Sabah(UMS) 
scmpena Han Pekerja di UMS kelmarin. 

Omar berkata. kenaikan elaun wilayah di 
Sabah adalah berpatutan kerana hantuan Sara 
hidup t('OIA1 tidak terdapat di negeri ini. 

Mcnurutnya. dengan kenaikan itu. ia da- 
pat mengimbangi pendapatan masyarak: u Sa- 
hah di luar handar kerana kos sara hidup di 
situ juga semakin mcningkat sepcrti di ban- 
dar. 

Selain itu katanya. Cuepacs akan terus 

nmmpcr(u: uiLk: un cadan):: ui uihaýa ('Ol: \ 
uxnua penJawat awam disclaraskan kcpada 
RM300 sehulan. 

Tambahnya. kesatuan turut meminta be- 
berapa perkara lain terma. suk kajian scmula 
herhuhung Sistcm Saraan Malaysia (SSM). 
mclakukan pcrnwhunan scmula tcrhadap ('O- 
LA dan gaji penyclarasan scrta menaikkan 
taraf gred. 

Omar herharap gred satu hingga 16 yang 
melihatkan kclulusan Pcnilaian Mcncngah 
Rendah ( PMR ( dimansuhkan. 

"Grcd tcrschut kini dalam kajian pihak 
Jahatan Pcrkhidmatan Awam OPA) dan bc- 
hcrapa memorandum hcrhuhung perkara itu 
telah dihantar ke pihak berkenaan. 

"Saya berharap pada hujung tahun ini. kita 
akan mendapat kcputusannya. " katanya. 


